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Místní akční plán rozvoje 

vzdělávání SO ORP Pohořelice IV 

ZÁPIS  
z jednání pracovní skupiny  

financování  
Dne: 18. 9. 2024 

 
Čas zahájení: 16:00 
Místo konání: školící místnost Brněnská 2, 691 23 Pohořelice 
Přítomni: viz prezenční listina 

PROGRAM JEDNÁNÍ 
● Prezence 
● Zahájení 
● Zhodnocení konference (plusy i mínusy) 
● Plánované a možné aktivity 
● Práce s reportem 
● Diskuze nad aktualizací analytické částí MAP 
● SWOT-3 analýzy klíčových témat MAP 
● Různé a diskuze  
● Závěr 

 

ZAHÁJENÍ 
Na úvod proběhla prezence přítomných členů pracovní skupiny. Mgr. Kloudová a Ing. Jílková 

přivítaly všechny účastníky. Ing. Jílková přednesla program jednání a nabídla možnost jeho 

doplnění.  

 



 

 

CZ.02.02.XX/00/23_017/0008419 

Místní akční plán rozvoje 

vzdělávání SO ORP Pohořelice IV 

Zhodnocení konference (plusy i mínusy) 

Prvním bodem bylo zhodnocení Vzdělávací konference, která se uskutečnila v srpnu a byla 

určena pro učitele mateřských a základních škol. Účastníci vyzdvihli vysokou úroveň organizace 

konference a její přínos. Naopak bylo doporučeno upravit délku jednotlivých seminářů, aby byly 

delší a umožnily prostor pro diskuzi s lektory. Zazněly také podněty k rozšíření času na prohlídku 

vystavených pomůcek a materiálů, jelikož někteří účastníci vše nestihli projít.  

Ing. Jílková dále přednesla informace o rozpočtu konference a uvedla, že takto rozsáhlé akce 

jsou finančně náročné, což vyvolalo diskuzi nad jejich přiměřeností v rámci rozpočtu projektu. 

 

Plánované a možné aktivity 

Dále zmínila Mgr. Kloudová naplánované aktivity plánované do konce kalendářního roku, které 

zahrnují školení a semináře pro pedagogy z ORP Pohořelice. Konkrétně se jedná o školení 

k aplikaci Canva, tvorbě profesního portfolia pedagoga MŠ a workshop k přechodu dětí z MŠ do 

ZŠ. Pro jednotlivé semináře byly prezentovány finanční rámce, které jsou zpracované vždy při 

zajišťování aktivit.  

Ing. Jílková poukázala na značnou finanční náročnost v případě školení zaměřeného na správní 

řízení, které je dlouhodobě požadováno členy pracovních skupin, zejména ze strany vedení škol. 

Toto školení se dlouhodobě nedaří zrealizovat. Veškeré prozatím plánované semináře a aktivity 

jsou v rámci projektu finančně zajištěny a průběžné čerpání rozpočtu je pod kontrolou. 

Práce s reportem 
Účastníkům bylo zopakováno, jakým způsobem jsou zpracovány reporty pro jednotlivé aktivity 

a byly znovu vysvětleny zásady odměňování za zpracované reporty a lektorování sdílených 

aktivit. Mgr. Kloudová požádala zástupce škol, aby tyto informace byly předány i mezi kolegy, 

kteří nejsou členové PS. Zmíněna byla důležitost spolupráce mezi jednotlivými školami, která 

může přispět ke kvalitnějším výstupům. V rámci diskuze byla Ing. Jílkovou zmíněna možnost 

odborníka do školy z projektu České spořitelny.  
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Diskuze nad aktualizací analytické části MAP 
Ing. Jílková poskytla informace o postupu aktualizace analytické části projektu MAP IV a o 

výhledu této části do příštího kalendářního roku. Upozornila na zprávy ZOR a ŽOP, které budou 

připraveny během listopadu. 

 

SWOT - 3 analýzy klíčových témat MAP 
Byla provedena SWOT analýza klíčových témat MAP. Tento výstup byl zpracován jako 

samostatný dokument, který bude dále sloužit k plánování a rozhodování v rámci projektu. 

 

Různé a diskuze 

V rámci diskuze byly řešeny možnosti společných aktivit pro školy, podobné akci Listování. 

Účastníci projevili zájem o podobné projekty, které by umožnily sdílený rozpočet a tím snížily 

finanční zatížení jednotlivých škol při organizaci takových akcí. 

 

Závěr  
Na závěr bylo shrnuto jednání pracovní skupiny, potvrzeny výstupy a účastníkům bylo 

poděkováno za účast a přínosné podněty.  

Setkání bylo ukončeno v 18.45 hodin.  

 

 

 

 


